
Zápis z dvanáctého zasedání zastupitelstva obce  

Zápis 
 
o průběhu dvanáctého zasedání zastupitelstva obce Senorady, 
konaného dne 22.8.2008 v kanceláři obecního úřadu 
 
Starosta zahájil dvanácté zasedání zastupitelstva obce Senorady v 19.00 hodin a přivítal přítomné. 
 
1) Technický bod 
Starosta (předsedající) konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 
Obecního úřadu Senorady, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že 
je přítomno 6 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Novák Vl. , Adamová Květoslava, Jurka Jan, 
Zelníčková Jiřina, Trávníček Antonín, Chaloupka Jan 
 
Omluveni: Koníček Aleš, Horký David, Rosa de Pauli Kristýna 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Jitka Adamová 
Starosta (předsedající) konstatoval, že zápis předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k 
nahlédnutí v zasedací místnosti. 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrh na ověřovatele zápisu o průběhu dvanáctého zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli Trávníček Antonín, Chaloupka Jan ,kteří vyslovili souhlas. 
 
Usnesení č. 81 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu dvanáctého zasedání zastupitelstva obce 
Trávníčka Antonína a Chaloupky Jana. 
 
Hlasování č.81 : pro-6, proti-0, zdržel se-0 
 
Usnesení č.82  
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 
1) Technický bod 
2) Žádost fi.Limid Mohelno o odprodej pozemku 
3) Žádost Romana Bureše o odprodej pozemku 
4) Žádost KDU-ČSL o pronájem ploch na umístění volebních nosičů 
5) Diskuse 
 
Hlasování č.82 : pro-6, proti-0, zdržel se-0 
 
2) Žádost fi.Limid Mohelno o odprodej pozemku p.č.4445/7 
Obecní zastupitelstvo projednalo žádost fi.Limid Mohelno o odprodej pozemku  
č.4445/7 za účelem výstavby fotovoltaické elektrárny. 
 
Usnesení č. 83 
Zastupitelstvo neschvaluje prodej pozemku p.č.4445/7.Obec do budoucna počítá s využitím 
parcely na bytovou výstavbu. 
 
Hlasování č.83 : pro-0, proti-6, zdržel se-0 
 
3) Žádost Romana Bureše,Senorady 129 o odprodej části pozemku p.č.3578/3 
Obecní zastupitelstvo projednalo žádost a odročila ji na příští jednání zastupitelstva. 
Do té doby je nutné provést místní šetření,jelikož z přiložených nákresů není patrná 
přesná hranice případných nových pozemků.  
 
Usnesení č.84: 
Zastupitelstvo prozatím neschvaluje odprodej části pozemku p.č.3578/3.Další jednání  
jsou možná po místním šetření. 



 
Hlasování č.84:pro-0,proti-6,zdržel se-0  
 
4) Žádost KDU-ČSL Brno-venkov o pronájem ploch na umístění volebních nosičů 
Zastupitelstvo obce projednalo žádost KDU-ČSL Brno-venkov na umístění volebních nosičů  
na pozemcích obce a určilo cenu pronájmu na 1.000 Kč.. 
 
Usnesení č.85 
Zastupitelstvo schvaluje pronájem obecních ploch KDU-ČSL na umístění volebních nosičů za cenu 
1.000 Kč.. 
 
Hlasování č.85.: pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 
 
5) Diskuse 
V rámci diskuse byl určen přesný termín konání oslav 660.výročí od první písemné zmínky o obci na 
20.9.2008 ,termín hodů pak na 21.9.2008.Na obě tyto akce budou uvolněny finance z rozpočtu. 
 
 
 
 
V Senoradech 26.8.2008 
 
 
Zapsala: Adamová 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Vladimír Novák, starosta 

 


